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Внимание!  

В случае опечаток и технических ошибок в тексте (не пропечатанный, смещенный текст),  а 

также смещения ответов участника и других независящих от составителей проблем, члены жюри 

коллегиально принимают решение по каждому апелляционному случаю индивидуально.  

В связи со спецификой предмета в редких случаях ключи на некоторые вопросы могут 

носить рекомендательный характер. До проверки листов ответов участников по ключам членам 

жюри настоятельно рекомендуется ответить на все вопросы теста самостоятельно чтобы иметь 

обоснованное представление об актуальном материале.  

Проверка письменного задания (эссе, письмо и др) проводится согласно критериям, 

принятым в международных тестовых системах оценки языковых навыков. Количество слов в эссе 

включает в себя все части речи и функциональные слова. Членам жюри рекомендовано детально 

ознакомится и обсудить систему оценки и ее рубрики до начала выставления баллов.  

Тематика заданий включает в себя темы учебной программы текущего класса и 

предыдущих классов. Уровень заданий максимально выше среднего рекомендуемого уровня для 

текущего класса.  

 

 

9 Grade 

Maximum score – 100 points / Total time - 120 minutes  

 

I. Listening  

Maximum score – 20 points / Time – 20 minutes 

 

Task 1. Listen to three conversations and complete the conversations with a necessary word or a phrase. 

Eg. 0 – 12 (twelve) 

1 not going 

2 are you doing? 

3 are interviewing  

4 web editor 

5 Where is  

6 at home 

7 7.30  

8 training course  

9 back 

10 17.45 (a quarter to six) 

 

Task 2. You will hear Joel Jones, an actor, being interviewed about a cartoon film called Basil the Bee 

which he wrote and helped to make. For each question, choose the correct answer A, B or C. 

11 B 

12 C 

13 A 

14 C 

15 C 

16 C 

17 A 

18 B 

19 B 

20 B 

  

 

 

 



II. Reading 

Maximum score for Reading section = 20 points / Time for Reading section = 35 minutes 

 

Task 1. Answer the open questions. Write down no more than three words from the text. Eg. 0 – 

telephoning  

0. telephoning 

1. 8 

2. strangers\a stranger 

3. clues 

4. to repeat (things)  

5. telephone language 

6. Digitized 

7. telephone habits 

8. underestimate 

9. a caller 

10. a poor connection  

Task 2. Read the article about a young surf life saver. Then answer the questions. 

11 B 

12 A 

13 B 

14 B 

15 C 

16 A 

17 C 

Task 3. Look at sentences 18-20 and decide if the explanation which follows each one is true or 

false. Use the words and expressions in bold to help you decide. Eg. 0 -True 

18 false 

19 false 

20 true  

 

  



 

III. Use of English 

Maximum score – 20 points / Time – 30 minutes 

Task 1. Country quiz. Choose a correct answer.   

1 B 

2 C 

3 B 

4 D 

5 A 

Task 2. Read the passage and choose the correct answers to fit in the gaps. Eg. 0 - A 

6 B 

7 A 

8 A  

9 B 

10 C 

11 B 

12 A 

13 C 

14 B 

15 C 

Task 3. Put the verbs in brackets into the correct tense and form. If you have even one mistake in one 

passage, the whole passage is considered incorrect.  

16 Was having, wanted 

17 is designed  

18 done, had 

19 am asked, meet 

20 will have finished 

 

 

IV. Writing 

Maximum score – 40 points / Time  - 35 minutes 

Write an answer to ONE of questions a-h. Write between 130-150 words in an appropriate style. 

… 

Writing Assessment Rubrics   
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